
	Invitation 
MEEZA QSTP LLC (Public) invites you to attend the General Assembly Meeting

The Board of Directors of MEEZA QSTP LLC (Public) is pleased to convene the shareholders of the company to an ordinary general meeting of shareholders to be held on Monday 4 March 2024 at the Park Hyatt Doha Hotel, Msheireb area, Doha, Qatar, at 4:30 pm.
Should the legal quorum required for the meeting fail to be assured, the meeting shall be postponed and reconvened for a following session at the same venue mentioned above on 11 March 2024 at 9:30 pm.
The attendance sheet and the legal quorum of the meeting shall be calculated and prepared at the venue of the meeting mentioned above. The Agenda of the meeting shall be as follows:

Agenda of the Meeting of the Ordinary General Assembly

1. Presentation of the Board of Directors' Report on the Company's activities and financial position during the financial year ending on 31/12/2023 and the future plans of the company.

2. Presentation of the auditor's report on the Company's Balance Sheet for the fiscal year ending on 31/12/2023.

3. Discussing and approving the Balance Sheet and Profit and Loss account for the fiscal year ending on 31/12/2023.

4. Approving and adopting the recommendation of the Board of Directors to distribute cash dividends for the fiscal year 2023 at the rate of 8% of nominal share (QR 0.08).

5. Giving discharge and release from liability to the members of the Board of Directors for the financial year ending on 31/12/2023 and approving their remuneration.

6. Discussing and approving the Corporate Governance Report for the year 2023.

7. Appointing the external auditors for the fiscal year 2024 and determining their fees.

We kindly draw the attention of the shareholders to the following :
1. Shareholders are kindly requested to be present at the premises of the above-mentioned venue at least one hour before the specified time of the meeting and to show proof of identity for the purposes of the preparation of the attendance sheet and the calculation of the quorum. Shareholders who may be unable to attend the meeting in person, shall be able to authorize another shareholder of the company to act on their behalf; such proxies shall be in writing and they shall expressly mandate the representing shareholder to attend the meeting and vote, noting that it is not permissible to appoint members of the Board of Directors for such purpose. 

2. The number of shares represented by any shareholder in this capacity as representative of others may not exceed 5% of the company's capital shares.

3. Kindly submit the necessary powers of attorney in case of representation, noting that for represented companies or legal entities the power of attorney shall also bear their official seal and signature.

Hamad Bin Abdulla Bin Jassim Al-Thani
Chairman of the Board of Directors



Proxy forms below

	دعوة 
ميزة كيو اس تي بي ذ.م.م (عامة) تدعوكم لحضور اجتماع الجمعية العمومية العادية

يتشرف مجلس إدارة شركة ميزة كيو إس تي بي ذ.م.م. "عامة" بدعوة السادة المساهمين الكرام لحضور اجتماع الجمعية العمومية العادية المقرر عقده في فندق بارك حياة الكائن بمنطقة مشيرب- الدوحة- قطر، في تمام الساعة الرابعة والنصف من عصر يوم الإثنين الموافق 4 مارس 2024 على أن يكون الموعد البديل بتاريخ 11 مارس 2024 في تمام الساعة التاسعة والنصف مساءً في المكان المذكور ذاته في حال عدم اكتمال النصاب القانوني لعقد الاجتماع الأول، وسيتم تسجيل الحضور وإجراءات النصاب القانوني بالمكان المذكور أعلاه، وذلك لمناقشة جدول الأعمال التالي :
جدول أعمال الجمعية العمومية العادية:

1. سماع تقرير مجلس الإدارة عن نشاط الشركة ومركزها المالي خلال السنة المالية المنتهية في 31/12/2023 م والخطة المستقبلية للشركة. 

2. سماع تقرير مدقق الحسابات عن ميزانية الشركة للسنة المالية المنتهية في 31/12/2023م.

3. مناقشة الميزانية العمومية وحساب الأرباح والخسائر للسنة المالية المنتهية في 31/12/2023 م والمصادقة عليها. 

4. المصادقة على توصية مجلس الإدارة بتوزيع الأرباح النقدية عن السنة المالية 2023م بواقع %8 من القيمة الإسمية للسهم ( 0.08 ريال قطري لكل سهم ) وإقرارها.

5. إبراء ذمة أعضاء مجلس الإدارة من المسؤولية عن السنة المالية المنتهية في 31/12/2023م واعتماد المكافآت. 

6. مناقشة تقرير الحوكمة عن السنة 2023م واعتماده.

7. تعيين/ إعادة تعيين مراقب الحسابات الخارجي للسنة المالية 2024م، وتحديد أتعابه.

نوجه عناية السّادة المساهمين إلى ما يلي :

1. يرجى من السادة المساهمين الحضور إلى مقر الفندق المذكور أعلاه قبل الوقت المحدد بساعة على الأقل مع إبراز إثبات الهوية لتنظيم كشوف الحضور وتحديد النصاب. وفي حال تعذر حضور المساهم شخصياً، يجوز له توكيل أحد المساهمين لينوب عنه كتابياً لحضور الاجتماع والتصويت علما أنه لا يجوز توكيل اي من أعضاء مجلس الإدارة. 



2. كما لا يجوز أن يزيد عدد الأسهم التي يحوزها الوكيل بهذه الصفة على 5% من أسهم راس مال الشركة. 

3. يرجى إبراز التوكيلات في حال وجود موكَل مع وضع الختم الرسمي والتوقيع في حالة الشركات.  

حمد بن عبدالله بن جاسم آل ثاني 
رئيـــس مجـلــس الإدارة


قسيمة التوكيل في الأسفل





قسيمة توكيـل
لحضور الجمعية العمومية العادية 

اسم المساهم :			______________________________________________
رقم المساهم (NIN) :		______________________________________________
رقم الهوية / السجل التجاري :	______________________________________________
عدد الأسهم : 			______________________________________________

أنا الموقع ادناه وبصفتي مساهم في شركة ميـزة كيو إس تي بي ذ.م.م. "عامة" قد أوكلت:

اسم الوكيـل : 			______________________________________________

وأفوضه لحضور اجتماع الجمعية العمومية العادية لشركة ميـزة كيو إس تي بي ذ.م.م "عامة" المقرّر عقده في 4 مارس 2024م بفندق بارك حياة الكائن بمنطقة مشيرب أو أي اجتماع آخر قد يؤجل إليه ذلك الاجتماع وأن يناقش ويصوت باسمي على جميع بنود وقرارات الجمعية. 
توقيع الموكّل :			______________________________________________
التاريخ :				______________________________________________
الختم الرسمي والتوقيع للشركات:



Proxy Form
To attend the Ordinary General Assembly

Shareholder Name :			______________________________________________
Shareholder No. (NIN) :		______________________________________________
QID / CR No. :			______________________________________________
No. of Shares :			______________________________________________

I, the undersigned, in my capacity as a shareholder in MEEZA QSTP LLC - Public hereby appoint the following person:

Name: 				______________________________________________

as my/our proxy to attend the Ordinary General Assembly Meeting of MEEZA QSTP LLC - Public scheduled to be held on 4 March 2024 at the Park Hyatt Hotel located in the Musheireb area, or at any adjournment of that meeting, and to discuss and vote in my name on all the items and decisions of the Assembly.
Signature :				______________________________________________
Date :					______________________________________________
Official seal and signature for companies:
